

Biography

Christine Minas

Christine Minas is Acting Chief data Officer at Health advancing the [department's data strategy](#). Previously, she was a Director in the Results Division at Treasury Board Secretariat. She has worked in several federal departments, including many years at Employment and Social Development Canada where she held positions in evaluation, research and policy. Christine is an expert in socio-economic issues across the policy-program-delivery continuum. She served on the ESDC Mental Health Framework Implementation Committee providing leadership on progress measurement. Recognized for her leadership, Christine actively builds partnerships to achieve results. As a sociologist of work Christine holds degrees from the Universities of Toronto, Alberta and Cambridge (UK).

Christine Minas est directrice générale du bureau du dirigeant principal des données par intérim au Santé Canada. Elle est chargée avec la mise en œuvre de [la stratégie des données](#). Elle était directrice de la Division des résultats au Secrétariat du Conseil du Trésor. Elle a travaillé dans plusieurs ministères fédéraux, y compris plusieurs ans à Emploi et Développement social Canada, où elle a occupé divers postes dans les domaines de l'évaluation, de la recherche et des politiques. Christine est une spécialiste des questions socioéconomiques dans l'ensemble du continuum politique-programme-prestation des programmes. Elle a siégé au comité de mise en œuvre du cadre de travail sur la santé mentale d'EDSC, où elle a dirigé la mesure du progrès. Reconnue pour son leadership, Christine établit activement des partenariats pour obtenir des résultats. Sociologue du travail, Christine est diplômée des universités de Toronto, d'Alberta et Cambridge (RU).